
            

  

 

 

1 
 

  

REFERAT 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Godkjenning av referat 

v/ Solveig W Eriksen  

Vedtak: Referatet og valg av styrets sammensetning er enstemmig godkjent. 

2.  Info fra rektor 

Informasjonssak v/ Olav Solvang 

Møte med FAU/SFO i går. Rektor til stede. Positive endringer. Utfordringer handler om 

foreldre og foreldres oppfølging av meldinger som gis fra SFO. Prøve å få en liten gruppe 

med 4. trinns elever. 

Saker til oppfølging fra FAU til rektor: 

• Skjerm i spisetiden 

Rektor har forhørt seg med lærerne. Alle trinn bruker noe skjerm. 1. trinn bruker 

skjerm svært lite, rundt 30 min. per uke. 

Fra 3 til 7 trinn ser man Supernytt i spisetiden, ca. 10-12 minutter pr. dag er vanlig. 

Gjentar at spisetiden er definert som undervisningstid og at det er bakgrunnen for at 

Supernytt benyttes. Supernytt kan danne utgangspunkt for samtaler om dagsaktuelle 

tema. Skjerm kan brukes til å redusere uro i noen situasjoner. Rektor anerkjenner at 

FAU er engasjert i temaet og har lyst å ta en debatt rundt skjermbruk. Skolen er på 

linje med FAU slik rektor forstår FAU at det er ønskelig med redusert skjermbruk i 

skolen.  

• Feil i skoleruten på Fjellsdalen sin nettside – kontaktet kommunen? 

Skoleruten på nettet inneholder noen feil og skolen får ikke revidert dette. Skolen 

kompenserer gjennom å sende informasjon på Vigilo samt at det skrives på 

hjemmeside til skolen. 

• Undersøkelsen rundt leksebevisst skole – FAU ber om resultater? 

FAU har ikke mottatt noe skriftlig fra undersøkelsen. FAU har oppfattet at dette var 

en prøveordning som skulle evalueres. 320 foresatte + alle elever og lærere har svart 

på en undersøkelse. Rektor gikk raskt gjennom noen av resultatene. Avtaler at rektor 

sender de resultatene skolen har til FAU slik at FAU kan se på det og eventuelt 

komme tilbake til rektor med spørsmål på et senere tidspunkt. 

  

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 19.10.2023 kl. 19.00 – 20.30 Sted: Digitalt møte –  

lenke sendes på epost i forkant 

Møteleder: Solveig W Eriksen Referent: Bente Krakhellen 

Deltakere 

 

 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 

2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Mette Didriksen  

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 

Rektor Olav Solvang 

Forfall: Anne Mari, Kristine 

Vara:  



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

• Amfi – status 

Rektor har vært i kontakt med kommunen i dag. Skulle egentlig startet opp i høst. 

Starter opp på vårparten.  

• Gangvei status 

Rektor har vært i kontakt med kommunen, men ikke fått noe svar.  

• Det er kommet nye retningslinjer for bruk av skolens lokaler utenfor skoletid og i 

utgangspunktet måtte en ansatt være tilstede ved arrangementer. Bente og Solveig har 

vært på brannvernopplæring og skolen og skolen kan derfor tilby lån av skolen til 

FAU i forbindelse med TV-aksjonen. 

• Kan disco avholdes i skolens lokaler? 

Rektor kommer med avklaring ila neste uke. 

 

3.  Økonomi 

Informasjonssak v/ Linda Kristin Teigland 

Det har vært et møte mellom avtroppende kasserer og ny som er Linda. Etter møtet melder 

Linda tilbake til FAU at det er uheldig at det er en fra 7. trinn som bare skal sitte ett år som nå 

får opplæring. For å sikre kontinuitet må det være en til fra FAU som deltar på den 

opplæringen Linda får nå. Det var ingen som meldte seg så saken må følges opp.   

Linda går raskt gjennom økonomien. Peker på utfordringer med kontantkasse da det er dyrt å 

veksle inn mynt. Kontanter er utfordrende å håndtere og FAU drøfter om foreldre kan betale 

disco med Vipps.  

Konklusjon: Åpner for at foreldre kan Vippse inngangspenger og dette skrives på 

invitasjonen i tillegg til at det skal være mulig for barn å betale ved inngangen.  

Tidligere har kasserer deltatt på alle discoer for å ha ansvar for kassen. Konkluderer med at vi 

fordeler ansvaret for kassen på diskoene som følger:  

Linda tar ansvar for kassen på 6-7 trinn. 

Solveig på 3-4-5 trinn 

Kine på 1-2 trinn.  

 

4.  Økonomisk bidrag fra FAU til elever 

Beslutningssak v/ Solveig W Eriksen 

Bidrag til klassekasse og SFO, kulturelt arrangement eller FAU kjøpe inn noe til skolen? 

Forslag om at FAU kjøper inn noe slik at vi vet at pengene blir brukt slik intensjonen er. 

Innspill om at det er lurt å kjøpe noe til hele skolen og ikke til hvert trinn. Skolen må si noe 

om hva de ønsker.  

Det var innspill i møtet på alle måter med bidrag, og at ved innkjøp er det gunstig at FAU 

kjøper inn slik at pengene blir brukt slik intensjonen er og det er lurt å kjøpe noe til hele 

skolen og ikke per trinn. Forslag til innkjøp er utstyr til uteskole, sykler, uteleker som bøtter 

/spader, baller eller akebrett til vinteren samt utstyr til koding. Til SFO kan det være aktuelt å 

kjøpe inn spill.  

Konklusjon:  

Solveig følger opp rektor på hvordan skolen ønsker å bruke bidraget. Dersom skolen ønsker å 

bruke pengene til noe kulturelt må skolen står for planlegging og gjennomføring. Ved innkjøp 

trenger FAU en ønskeliste fra skolen. Ida meldte seg til å ved innkjøp. 

Torunn følger opp SFO med hva de ønsker. 



            

  

 

 

            

           
 

 

Saksnr. Sakstittel 

5.  Arbeidsutvalg FAU/SFO 

Informasjonssak v/ Torunn R Aulie, Thao D Terfort og Ina Therese Birkeland 

10.10.23 møtte FAU sitt arbeidsutvalg for SFO avdelingsleder og gruppeleder SFO samt 

rektor. Punktene var oppfølging av tidligere saker. SFO meldte tilbake at det er utfordringer i 

kommunikasjonen med foreldrene. Det ble spilt inn forslag om fredagsmail som 

informasjonsmetode til foresatte, men SFO har ikke kapasitet til dette i tillegg til at det bare 

ville vært en gjentagelse av hva de informerer om i forkant av uken. 

De eksemplifiserte med at i høstferien var det meldt på 50 barn til Strutsefarmen og da måtte 

de hente inn tilsette som hadde fri. Det var bare 23 barn som møtte opp. I tillegg til å ha 

hentet inn personer som skulle hatt fri hadde de brukt penger på besøket til Strutsefarmen 

samt til pizza. Dette er penger som kunne vært brukt til andre ting. Utfordrende for SFO til å 

få foresatte til å svare mer korrekt på deltakelse på langdager. 

FAU utfordret skolen på SFO-tilbudet til 4 trinn. Dette skal rektor følge opp. FAU etterspurte 

også aktivitetstilbudet på SFO generelt. Her ble det meldt tilbake at det er kommet tilbud til 

jenter om fotball. Alle grupper har tid i hallen og tredje trinn har tilbud i hallen med 

instruktører fra Bønes IL.  

FAU spilte inn at de ønsket at tilsatte skal følge barn fra et trinn til et annet på SFO. 

FAU- representantene tok også opp skjermbruk og måltidene på SFO.  

Oppsummert opplever FAU at det er en bedring i aktivitetstilbudet, at måltidene er bedre og 

at det er mer bevissthet rundt skjermbruk.  

Både FAU og SFO opplever at det fremdeles er utfordringer rundt informasjonsflyten. 

 

6.  TV-aksjonen 

v/ Bente Krakhellen 

Bente og Solveig Gikk gjennom planen for gjennomføring slik den er skissert i eget 

dokument.  

Bente og Eva baker hhv. sjokoladekake og glutenfri sjokoladekake som vi får med fra TV-

aksjonen. Solveig kjøper inn druer, kjeks, hveteboller og popcorn. Saft og kaffe og utstyr har 

vi. 

Bøssebærerne får sms fra systemet som Bente sender ut med beskjed om å komme mellom kl. 

15.30 – 16.00 og får da utdelt bøsse og rode (område/adresser). Fjellsdalen har fått 20 roder 

fra Bønes så vi har totalt 45 roder, men mange av disse er små områder med få adresser. Vi 

skal ha tilstrekkelig med bøssebærere. 

 

7.  Disco  

Diskusjonssak v/ Solveig W Eriksen 

 

Avholdes 21. - 23. november 

 

Saken tas opp igjen på neste møte når vi har fått endelig avklaring fra rektor at vi kan benytte 

skolens lokaler. 

 

 

 

 

 



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

8.  Eventuelt 

v/ alle 

 

1. Trond informerte om at han har dialog med rektor om amfiet samt få sikret gangstien 

som går inn på skoleplassen til 1-4 trinn. FAU setter saken opp på neste FAU møte. 

Vurdere om FAU skal sende brev til aktuelle etater i kommunen for å ha trykk på 

saken. 

 

2. FAU har mottatt en spørreundersøkelse fra FUG (Foreldreutvalget for 

grunnopplæringen) som er et nasjonalt og selvstendig organ for 

kunnskapsdepartementet.  

 

FUG gir råd og veiledning til foreldre, ansatte i skolen, og myndigheter og samarbeid 

mellom hjem og skole og skal sikre at foreldrestemmen blir hørt i skolepolitiske 

saker. Opprettet i 1976 og er lovhjemlet i opplæringsloven § 11. Hensikten er å finne 

ut hvordan FAU rundt om i landet samarbeider med skolen. FUG holder også 

foredrag for foreldre, ansatte over hele landet og gir rådgivning til lokale 

foreldreutvalg som FAU og SU.  

 

Solveig har sendt inn svar på denne spørreundersøkelsen. Spørsmålene omhandlet 

hvordan FAU samarbeider internt og med skoleledelsen. Spørsmål gikk også på 

hvilke aktiviteter FAU gjennomfører (om noen), om vi har vedtekter og at vi jobber 

ut fra et årshjul.  

 

3. Ansvarlig lærer for refleksaksjonen Anette Grøn har forespurt FAU om støtte med 

premie til det trinnet som vinner konkurransen om flest refleks-poeng gjennom ukene 

43-46. FAU tilbyr premie inntil kr. 1500,-. Elevrådet i samråd med læreransvarlig 

organiserer og bestemmer hvordan premien skal anvendes, eks. pizza, brus, film, etc. 

 

 

 Godkjenning av referat 

 

Referatet er godkjent på Spond 26. november. 

 

Sign.:  

 

 


